



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

关于 CCP 组织的活动预告

CCP Notice

2019年2月5日星期二：正是大年初一，我们将举办新春系列活动之四 - 包五色饺子，学做花式面点。这将是农历新年的第一顿饭，建议穿中国新年服装。欢迎有兴趣有时间的会员和非会员的朋友一起来参加！

5th Feb 2019 Tuesday: The first day of Chinese New Year is just on Tuesday, we will hold the fourth of the New Year's series of activities – making five-color dumplings, learning to do fancy pastry. It will be first meal for Chinese New Year and suggested to wear Chinese New Year clothes. Both members and non-members are welcome to join together.



收费：会员每人两镑，非会员每人三镑。**请注意**，不要带任何菜肴，但请带上蔬菜沙拉，中国传统新年糕点或小吃与团体分享。凡未带美食者，每人多交三镑。

Costs: Member £2 each Non-Members £3 each. **Please noted** Don't have to bring any dishes but please bring vegetables salad, Traditional Chinese New Year patisserie or snacks along to share with the group. Those who does not bring any food along will pay an additional £3 per person.



Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens
10:45am - 12:30pm	Making dumplings
12:30pm - 2:00pm	Lunch

活动开始
包饺子
午餐

地点/Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road,
Woking GU22 9AT

联络人/Contact：孔繁红/Fanhong Kong or Adela Shum

ccp@cawoking.org.uk or via CCP wechat group

Chinese Association of Woking is a registered Charity (No.1109595)
Company Limited by Guarantee, registered in England (No.5132321)